
 

Dostępny samorząd – granty 

 

Urząd Gminy w Tryńczy dostępny dla osób ze specjalnymi potrzebami 
 

Tekst łatwy do czytania i zrozumienia: 

 

 

 

 

 

Urząd Gminy w Tryńczy 

Wójtem Gminy Tryńcza jest Ryszard Jędruch.  

Wójt dba o to, aby wszystkim mieszkańcom żyło się 

dobrze w gminie.  

W wykonywaniu zadań pomagają mu pracownicy i Radni 

Gminy Tryńcza. 

 

Strona internetowa 

Na stronie internetowej Urzędu Gminy Tryńcza:  

tryncza.eu znajdują się informacje o aktualnych 

wydarzeniach w gminie Tryńcza.  

 



Na stronie internetowej znajduje się wyszukiwarka. 

Wyszukiwarka ułatwi Ci wyszukiwanie informacji.  

Te informacje znajdziesz za pomocą zakładki  

ZNAJDŹ W SERWISIE. 

 

 

Najważniejsze informacje znajdują się w zakładce  

„DLA MIESZKAŃCA”. 

 

 

Informacje zamieszczane są też na profilu Facebook: 

https://www.facebook.com/gminatryncza 

 

Adres 

Urząd Gminy w Tryńczy 

Tryńcza 127  

37-204 Tryńcza  

 

Kontakt 

Sekretariat urzędu 

Numer telefonu 16 642 12 21 

Poczta elektroniczna: ug.tryncza@data.pl 



Godziny pracy urzędu

Poniedziałek:  

Wtorek:  

Środa:  

Czwartek:  

Piątek:  

od 7:30 do 15:30 

od 8:00 do 17:00 

od 7:30 do 15:30 

od 7:30 do 15:30 

od 7:00 do 14:00 

 

Wskazówki dojazdu do Urzędu Gminy 

 

Urząd znajduje się obok budynku Centrum Kultury, 

Ośrodka Zdrowia i Apteki w Tryńczy. 

 

Przed ogrodzeniem znajduje się przystanek 

autobusowy. 

 

Dla osób, którym trudno chodzić jest winda zewnętrzna. 

Winda znajduje się obok wejścia głównego. 

 



Na parterze przy wejściu do budynku znajduje się  

Biuro Obsługi Klienta. W Biurze Obsługi Klienta przy 

załatwianiu spraw można skorzystać z pomocy 

pracownika.  

 


